
Zápis 

z členské schůze Klubu chovatelů tipplerů ze dne 23.9.2023 v Hradci Králové 
přítomno 11 členů, 7 omluveno, 1 host, dle presenční listiny. 

 

Program schůze: 

1) přivítání členů, přečtení programu a jeho schválení členy, zahájení schůze (předseda Frank Otta) 

2) kontrola usnesení z minulé členské schůze – plnění úkolů předsednictva (předseda Frank Otta) 

3) slova členů předsednictva a revizora 

4) předání diplomů a pohárů (pokladník Roman Čermák) 

5) kontrola účetnictví (revizor Václav Gaudl)  

--- přestávka během níž proběhne objednávka kroužků na rok 2024 (1 kroužek = 10,- Kč) ---  

6) diskuse  

7) usnesení členské schůze a jeho schválení členskou schůzí 

 

Ad 1) Předseda Frank Otta přivítal členy a přečetl program schůze, který byl všemi přítomnými členy jednohlasně 

schválen. Předseda poté zahájil schůzi.  

 

Ad 2) Předseda členům sdělil, že všechny 3 body usnesení z minulé členské schůze byly splněny. Výsledky byly 

včas odsouhlasovány, výsledky soutěží byly zveřejňovány na klubových stránkách a diplomy včetně trofejí byly 

obstarány. 

 

Ad 3) Roman Čermák poděkoval soutěžícím členům za jejich účast v soutěžích. Sdělil, že účast byla koncem 

sezóny početnější a věří, že se příští sezónu ještě zlepší. Informoval členy, že se poštovní schránky v menších 

lokalitách v některých případech vybírají jen jednou za tři dny. Poštovní razítko na obálce LF může být proto 

opožděné a navrhl, aby členové odnášeli dopisy s LF přímo na poštu. Nebo jako pojistku hned po ukončení 

soutěžního letu zasílali fotografii LF z chytrého mobilu přímo na predsednictvo@centrum.cz  Poděkoval za rychlé 

schvalování výsledků Václavu Gaudlovi, který LF schvaluje jako první. Oznámil jména omluvených a předal jejich 

pozdravy. Členové pozdravy opětují. 

Václav Gaudl ocenil účast v soutěžích neboť situace s dravci se stává neúnosnou. Popřál členům pevné zdraví a 

mnoho úspěchů. Omluvil svou minulou neúčast na schůzích a sdělil důvod. 

Frank Otta požádal členy, aby mu oznamovali změnu tel. čísla nebo mailové adresy. Vysvětlil novým členům jak 

opravovat přepisy údajů v LF. Připomněl proškrtávání kolonek. Na přání členů slíbil, že se bude v příští letové 

sezóně snažit pamatovat připomenout členům nejzazší termín přihlášení do soutěže. Upozornil však, že prvořadé je, 

aby sám člen měl přehled o datech soutěžních víkendů. Proto všem zašle mailem tabulku rozpisu letů na rok 2024 

hned, jak bude připravena. Poděkoval Václavu Gaudlovi a Romanu Čermákovi za práci, kterou pro klub odvádějí. 

 

Ad 4) Roman Čermák předal diplomy a poháry. 

 

Ad 5) Václav Gaudl překontroloval pokladní knihu a hotovost v pokladně klubu. Potvrdil, že vše souhlasí až na to, 

že v pokladně je přebytek 10,- Kč (po rozměnění mince bude stav napraven). R. Čermák a F. Otta dospěli k názoru, 

že v pokladně je dostatek financí a navrhli členský příspěvek na této schůzi nevybírat. Členové návrh jednohlasně 

schválili. 

 

Během přestávky si členové objednali kroužky KCHT na příští rok a na místě je i zaplatili. Roman Čermák 

přislíbil kontaktovat nepřítomné ohledně platby za kroužky. Všichni omluvení ze schůze počet kroužků již sdělili. 

Pavel Fendrich se ptal, jaké barvy budou. Frank Otta si bohužel barvu na rok 2024 z hlavy nepamatoval, ale ujistil, 

že bude shodná s barvou kroužků svazových. Na grilu bylo připraveno skromné pohoštění. 

 

Ad 6 Diskuze byla nebývale živá a přenesla se i do doby po ukončení schůze (někteří členové museli totiž kvůli 

povolené zdravotní vycházce odjet co nejdříve). Během diskuze zazněly nejen klasické problémy s dravci, ale i 

zkušenosti z cestování za tipplery a jejich importu. Předseda zmínil první importy do ČR. Též se mluvilo o 

genetice, způsobech trénování, zdraví holubů i chovatelů, apod. Zaznělo skutečně mnoho zajímavých témat. 

 

Ad 7) Členská schůze dala předsednictvu za úkol zajistit klubové kroužky a distribuovat je během první poloviny 

ledna 2024, taktéž připravit soutěžní sezónu 2024. Toto usnesení bylo přijato jednohlasně všemi přítomnými členy. 

Předseda se s členy rozloučil s přáním dobré cesty domů a pevného zdraví a schůzi ukončil.  

 

 

 

Zapsal: Frank Otta      Kontroloval: Roman Čermák    
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